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Vragen van het lid Bisschop (SGP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht dat de broncode van het OPS-model nog niet 
openbaar gemaakt is (ingezonden 5 november 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de kritiek dat ondanks de toezeggingen van uzelf 
en het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) over transparan-
tie met betrekking tot het rekenmodel AERIUS de broncode van het onderlig-
gende Operationele Prioritaire Stoffen (OPS)-model nog niet openbaar 
gemaakt is?1 

Vraag 2
Is het juist dat de broncode van het OPS-model nog niet openbaar beschik-
baar is? 

Vraag 3
Bent u bereid ervoor te zorgen dat de broncode van het OPS-model op zeer 
korte termijn volledig openbaar gemaakt wordt? 

Vraag 4
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het eerstvolgende debat 
over de stikstofproblematiek?

1 Nieuwe Oogst, 4 november 2019, «Stikstofclaim eist dat RIVM rekenmodel openbaar maakt» 
(https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2019/11/04/stikstofclaim-eist-dat-rivm-rekenmodel-
openbaar-maakt)

 
 
 
 
kv-tk-2019Z21208
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen


